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 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 juni 2008 

  

 

 

Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd) §§ 1-2 

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Letti Freivalds (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Torhild Lamo (v)  

 
Ersättare 

 Bo Arkelsten (m) tjänstgörande §§ 3-29 

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Åsa Nilsson Söderström (fp)  

Lars Randerz (s) 

Milly Namiro Darlson (s)  

Margareta Stavling (s)  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, Lars Jolerus, 

Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Birgitta Sellin, Kristofer Tengliden och Marita 

Söderqvist samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 



  

Vidare de förtroendevalda revisorerna Bengt Leijon och Håkan Apelkrona samt 

tjänstemännen från revisionskontoret, enhetschef Jan-Erik Ek och revisor Staffan 

Brunborg §§ 1-2. 

 
 § 7 

Yttrande över revisorernas årsrapport 2007 för Trafik- och 

renhållningsnämnden 

Dnr T2008-130-01416 

Protokollsutdrag 

 

Trafikkontoret hade den 27 maj 2008 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 

vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att som yttrande till nämndens revisorer 

 (revisorgrupp 2), överlämna och åberopa kontorets utlåtande. 

2. Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Yrkanden 

Bifall yrkades till kontorets förslag. 

Ordföranden Mikael Söderlund m fl (m) och ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) yrkade 

bifall till förslag som redovisas i bilaga A1. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade, efter propositioner på framställda 

yrkanden, enligt det av ordföranden Mikael Söderlund m fl (m) och ledamoten Inge-

Britt Lundin (fp) framställda yrkandet d v s:  

 

1. Kontorets förslag till beslut godkänns i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Trafikkontoret uppvisar ett underskott i gatuverksamhetens driftbudget. Detta är inte 

acceptabelt och kräver att åtgärder genomförs för att komma tillrätta med framförallt 

den del av kontoret som ej uppvisar tillfredsställande ekonomi- och 

verksamhetsstyrning. 

 

Underskott undergräver och sätter därtill nämndens prioriteringar ur spel vilket är 

mycket otillfredsställande.  

 

Kontoret har i verksamhetsplanen tydligt åtagit sig att hålla budget. Åtgärder för hur 

arbetet med förbättrad verksamhets- och ekonomistyrning fortlöper skall redovisas till 

nämnden under året i samband med de ekonomiska rapporterna nämnden får 

månadsvis. 

 

Reservation 

Mot beslutet reserverade sig vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s), ledamoten Mats 

Lindqvist (mp) och ledamoten Torhild Lamo (v) med hänvisning till kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gavs av vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) enligt bilaga A2. 

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 



  

 

 

 

    Tillhör § 7, bilaga A1 

 

 

Trafik- och renhållningsnämnden 

2008-06-17 

     

    Tillhör ärende 7 

 

Yttrande över revisorernas 

årsrapport 2007 

 

Mikael Söderlund m.fl. (m)  

Inge-Britt Lundin m.fl. (fp)  

Anders Broberg (kd) 

 

 

 

 

Förslag till beslut 

 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar  

 

att i huvudsak godkänna kontorets förslag, 

 

att därutöver anföra följande: 

 

Trafikkontoret uppvisar ett underskott i gatuverksamhetens driftbudget. Detta är inte 

acceptabelt och kräver att åtgärder genomförs för att komma tillrätta med framförallt 

den del av kontoret som ej uppvisar tillfredsställande ekonomi- och 

verksamhetsstyrning. 

 

Underskott undergräver och sätter därtill nämndens prioriteringar ur spel vilket är 

mycket otillfredsställande.  

 

Kontoret har i verksamhetsplanen tydligt åtagit sig att hålla budget. Åtgärder för hur 

arbetet med förbättrad verksamhets- och ekonomistyrning fortlöper skall redovisas till 

nämnden under året i samband med de ekonomiska rapporterna nämnden får månadsvis. 

 



  

Tillhör § 7, bilaga A2 

 

Trafik- och renhållningsnämnden 

2008-06-17 

 

Tillhör ärende 7 

 

Yttrande över revisorernas 

årsrapport 2007 

 

Jan Valeskog m fl (s) 

 

 

 

 

Särskilt uttalande 

 

Revisionsrapporten visar med önskvärd tydlighet två saker. För det första att 

finansborgarrådets aviseringar om kommande skattesänkningar inte är förenliga med att 

kommunen klarar sina kärnuppgifter. För det andra att den borgerliga majoritetens 

ideologiskt motiverade privatiseringsiver inte är bra för verksamhetens kontinuitet och 

kvalitet. 

 

Trafik- och renhållningsnämnden förmår inte upprätthålla en tillräcklig underhållsnivå 

och tvingas använda investeringsmedel för att täcka upp för otillräckligt underhåll. Det 

är beklagligt och lär inte vara lättare att klara av med nya skattesänkningar samtidigt 

som prognoserna varslar om kommande sämre tider. 

 

Det är också anmärkningsvärt dåliga siffror när det gäller antalet rätt parkerade fordon. I 

rapporten nämns särskilt innerstaden med 55,5% rätt parkerade fordon. Det är ingen 

vågad gissning att de ideologiskt motiverade organisationsförändringar som den 

borgerliga majoriteten genomfört, till en kostnad av 30 mnkr, bidrar till att minska 

motivation och försämra resultatet. Något som visar att den dogmatiska 

privatiseringsivern inverkar menligt på samhällsservicens kvalitet även på det här 

området.  

 

 


